
PROTOKÓŁ OBRAD IVSESJI RADY DZIELNICY ZASPA MŁYNIEC 

Z DNIA 13.01.2024R. 

Posiedzenie otworzyłaPrzewodniczący Rady Dzielnicy Zaspa MłyniecMarcin Zabojszcz (dalej także 

PrzewodniczącyPosiedzenia)o godzinie 18.06, przywitał zebranych radnych oraz gości. Do spisania 

protokołu wyznaczył Radnego Macieja Duchnowskiego. Przewodniczący stwierdził, iż na sesję Rady 

stawiło się 14 z 15 radnych (lista obecności stanowi załącznik do protokołu).  

Przewodnicząca odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i przyjęcie porządku obrad 

2. Przedstawienie projektów do budżetu Rady Dzielnicy na rok 2025 

3. Omówienie regulaminu funkcjonowania komisji stałych i doraźnych 

4. Druk nr 16 - Rady Dzielnicy Zaspa Młyniec z dnia 13.01.2025 roku w sprawie 

regulaminu funkcjonowania komisji stałych i doraźnych. 

5. Inwestycje na dzielnicy – omówienie postępów 

6. Wolne wnioski obrad 

7. Zamknięcie obrad 

 

PrzewodniczącaPosiedzenia zarządził głosowanie nad zaproponowanym porządkiem obrad. 

W wyniku głosowania przy 14 głosach „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz przy 0 głosach 

„wstrzymujących się”, Rada Dzielnicy Zaspa Młyniec uchwaliła porządek obrad. 

Ad.2Przewodniczący Posiedzenia stwierdził, iż zostaną przedstawione projekty zgłoszone do budżetu 

Rady Dzielnicy i w tym przedmiocie przekazał głos Przewodniczącemu Zarządu Kamilowi Sośniakowi.  

Budżet w roku 2025 jest niższy niż w latach poprzednich, z uwagi na niską frekwencję w wyborach do 

Rady Dzielnicy z roku poprzedniego. 

Najpierw głos zabrał Tomasz Legutko, który zaprezentował projekt inwestycyjny polegający na 

budowie wiaty do przechowywania rowerów (zadaszony przystanek rowerowy) argumentując, iż 

transport rowerowy stał się bardzo popularny na naszej dzielnicy.  

Przewodniczący Zarządu zaprezentował projekt dofinansowania placu zabaw przy Żłobku nr 5 etap nr 

3 oraz TOI TOI na kompleksie sportowym „Sahara”. 

Przewodniczący Posiedzenia zaprezentował swój projekt dot. Organizacji lodówki społecznej na 

Dzielnicy Zaspa Młyniec, który skierowany jest do osób potrzebujących oraz promuje ideę dzielenia 

się jedzeniem i nie marnowaniem żywności. 

Kolejnym projektem jest przygotowanie paczek spożywczych dla najbiedniejszych mieszkaoców 

dzielnicy, które znajdują się pod opieką Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie. 

Następnie zakup pomocy dydaktycznych dla placówek oświatowych na dzielnicy. 

Kolejne projekty przedstawił Pan Antoni Furtak Prezes Stowarzyszenia Kulturalno-Oświatowego 

Aktywny Senior. Zgłoszone projekty to: Wycieczki dla Seniorów, Organizacja uroczystości obchodów 

Europejskiego Dnia Seniora, Mikołaj po sąsiedzku, Wyjazd niepełnosprawnych i seniorów do 

Warszawy połączony z udziałem w spektaklu w Teatrze Muzycznym. 



Drugim podmiotem zrzeszającym Seniorów na dzielnicy jest Klub Seniora, który złożył projekty na: 

wycieczki dla Seniorów, Pikniki i spotkania osiedlowe dla Seniorów oraz Warsztaty rękodzieło dla 

seniorów. 

Pani Małgorzata Lulla, kierownik Biblioteki Miejskiej przy ul. Pilotów przedstawiła propozycje 

budżetowe biblioteki: Spotkania z ciekawymi ludźmi, Spotkania Magiczna Biblioteka, na łączną kwotę 

14.000 zł. 

Przedstawiciele Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 5, osoby nauczycielskie przedstawiły aż dziewięd 

projektów dotyczące szeregu warsztatów, spotkao oraz zajęd okolicznościowych skierowanych dla 

dzieci w wieku szkolno-przedszkolnym i nie tylko. 

Radny Jacek Bartlewski opuścił Sesję o godzinie 19.13. 

Jak co roku swoje projekty do budżetu Rady Dzielnicy zgłosiła Plama Archipelag Kultury. Są to cztery 

projekty obejmujące wydarzenia kulturalne warsztaty, spotkania i pokazy filmowe. 

Wnioski o środki z budżetu złożyło Stowarzyszenie Domu Opieki Złota Jesieo. Są to trzy projekty 

dotyczące historii i łączenia pokoleo. 

Rada dzielnicy przeznacza też środki w kwocie 800 zł na zakup domeny dla strony internetowej i jej 

hostingu. 

Stowarzyszenie Biała Owca zgłosiła projekt na zorganizowanie corocznych warsztatów florystycznych. 

Przewodniczący Rady Marcin Zabojszcz złożył propozycję do budżetu organizacji Wigilii dla 

Mieszkaoców za kwotę 15.000 zł. To spotkanie ma krzewid ducha sąsiedzkości na dzielnicy i łączyd 

wszystkich mieszkaoców. 

Przewodniczący Zarządu opisał projekt Święto Zaspy, które jest połączone z Grand Prix Dzielnic. 

Prezes Stowarzyszenia Gdaoskiej Zaspy przedstawiła projekt Festynu Dzielnicowego, a także zachęciła 

aby mieszkaocy wspólnie włączyli się w organizację tego dzielnicowego festynu. 

Pan Wojciech Suchy ze Stowarzyszenia Almanak, który podsumował dotychczas zorganizowane 

imprezy sportowo tematyczne na dzielnicy. W bieżącym roku Stowarzyszenie zgłosiło dwa projekty 

dot. dwóch edycji dzielnicowego biegu na orientację w obrębie dzielnicy Zaspa Młyniec. 

Projekt organizacji biegu na orientację zgłosił także Klub Harpuś. 

Przewodniczący Zarządu przedstawił trzy projekty zgłoszone przez uczniów XV Liceum 

Ogólnokształcącego oraz dwa projekty Gdaoskiego Zespołu Schronisk i Sportu Szkolnego. 

Przewodniczący Zarządu poinformował Radnych i Gości, iż Zarząd przygotuje gotową propozycję 

budżetową, która zostanie opublikowana i przesłana Radnym na dwa tygodnie przed Sesją 

budżetową. 

Radna Barbara Bośko zaproponowała zorganizowania bezpośredniej pomocy osobom ubogim 

zamiast organizacji lodówki społecznej na dzielnicy.  

Pan Antoni Furtaka, w imieniu Stowarzyszenia Aktywny Senior, zaprosił na obchody dnia babci i 

dziadka na dzieo 22 stycznia 2025 roku na godz. 13.00, w domu kultury. 

Przewodniczący Rady zarządził 5 minutową przerwę. 

Po przerwie stawiło się 13 Radnych – Sesję opuścił Radny Amadeusz Naworski o godzinie 20.12. 



Ad.3Przewodniczący Rady Marcin Zabojszcz odczytał treśd projektu regulaminu oraz omówił jego 

treśd. 

Ad.4  Przewodniczący Posiedzenia Marcin Zabojszcz odczytała treśd uchwały i zarządziła głosowanie 

nad UchwałąNr IV/16/25 Rady Dzielnicy Zaspa Młyniec z dnia 13.01.2025 roku w sprawie regulaminu 

funkcjonowania komisji stałych i doraźnych. 

W wyniku głosowania przy 12 głosach „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz przy 0 głosach 

„wstrzymujących się”, Rada Dzielnicy Zaspa Młyniec podjęła:UchwałęNr IV/16/25 Rady Dzielnicy 

Zaspa Młyniec z dnia 13.01.2025 roku w sprawie regulaminu funkcjonowania komisji stałych i 

doraźnych. 

Ad.5Przewodniczący Zarządu poinformował, iż dotarły do niego informacje, iż prawdopodobne jest 

rozpoczęcie inwestycji deweloperskiej Spravi na pasie startowym. 

Radny Miasta Marcin Mickun prześle Przewodniczącemu Rady informację o bieżącym stanie 

planowania inwestycji oświetlenia przy Al. Jana Pawła II. 

Ad.6Przewodniczący Posiedzenia zaproponował termin kolejnej Sesji na 10 lutego 2025 roku, na 
godzinę 18.00, w siedzibie Rady. 
 
Radni ustalili harmonogram dyżurów na miesiąc luty. 
 
Ad.7Przewodniczący Posiedzenia zamknął obrady oraz podziękował wszystkim radnym i gościom za 

obecnośd 

 
 

 
 

 

______________________________                                                               

_______________________Przewodniczący PosiedzeniaProtokolant 

 

Marcin Zabojszcz                                                                                               Maciej Duchnowski 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności, 

2. Uchwała Nr IV/16/25 Rady Dzielnicy Zaspa Młyniec z dnia 13.01.2025 roku w sprawie 

regulaminu funkcjonowania komisji stałych i doraźnych. 

 


